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Protokoll Samrådsmöte Inland 
Prisdialog för 2025-2027 
 
 
Datum:  11 juni 2023 kl 11.00 – 13.00 
 
Plats:  Hotell Lappland konferens 
 
Deltagare:  Lycksele Industrihus 

 Lycksele Kommun 
 Lycksele Kommun 

Lycksele Kommun 
 Norsjölägenheter 

  Franklins Fastigheter  
 Villaägarna Lycksele 

 
 Skellefteå Kraft Värme Skellefteå 
 Skellefteå Kraft Värme Lycksele 

 Skellefteå Kraft Värme Skellefteå 
 

Till mötet var total 25 fastighetsbolag och kommuner inbjudna till 
samrådsmöte 1 Inland. 
 
 
Mötets öppnande 
Patrick Lindberg, Skellefteå Kraft, hälsade alla välkomna till årets första 
samrådsmöte i Prisdialogen. Han gick igenom agendan och alla deltagare 
presenterade sig. 
 
 
Val av sekreterare och justerare  
Carolina Brännström, Skellefteå Kraft, utsågs till sekreterare och Stefan 
Ahlenius, Villaägarna Lycksele, utsågs till justerare. 
 
 
Prisdialogens syfte och mål  
Patrick informerade om Prisdialogen och dess syfte och mål. Målet är att 
stärka kundens ställning på värmemarknaden samt öka förtroendet för 
fjärrvärmeleverantörens prissättning. Enligt Prisdialogens rekommendation 
bjuder Skellefteå Kraft in kunderna till två möten, ett inledande möte i början 
av juni och ett avslutande möte i slutet av augusti.  
Patrick gick även igenom 2023 års beslut gällande prisjustering och 
prisindikation. 
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Bränslemarknaden 
Daniel Byström, Skellefteå Kraft, berättade om läget på bränslemarknaden. 
Han förklarade hur mycket vår insatsvara ökat i pris under de senaste åren 
och pratade om vad Skellefteå Kraft gör för att utreda och utveckla andra 
alternativ. 
Skellefteå Kraft är investeringsvilliga om vi hittar en lönsam produktion för 
att minska behovet av biobränsle. I en framtid hoppas vi kunna använda 
biobränsle endast som reserv och basproduktionen drivs med en 
kombination av andra lösningar. 
 
 
Riktlinjer och alternativkostnad 
Daniel gick igenom Skellefteå Krafts riktlinjer för prissättning och 
prissättningsmodell. Daniel förklarade hur processen sett ut fram till idag 
och att Skellefteå Kraft styrelse vill förmedla att Skellefteå Kraft står bakom 
vår prissättningsmodell gällande marknadsprissättning med hänsyn till 
ägarnas lönsamhetskrav trots de skenande bränslekostnaderna.  
 
Skellefteå Kraft anlitar ett oberoende företag, Profu, för att ta fram 
alternativkostnader för olika uppvärmningsalternativ. Daniel visar resultatet 
av den jämförelsen där fjärrvärme fortsatt är konkurrenskraftigt både vid 
nyinstallation och som befintlig fjärrvärmekund. 
 
 
Prissättning och prisindikation 2025-2027 
Daniel visade förslag för prissättning 2025 samt prisindikation för 2026 och 
2027.  
 
Förslag prissättning för år 2025-2027: 
Prisjustering 2025 6 %  
Prisjustering 2026 3 - 7 % 
Prisjustering 2027 3 - 7 % 
Pelletsnät höjs ytterligare 2% från 2025 enligt tidigare indikation.  
 
 
Sammanfattning 
Daniel visar hur prishöjningen påverkar konkurrensanalysen och att 
Skellefteå Kraft håller sig till antagen prissättningsmodell gällande 
marknadsprissättning trots det stigande bränslepriset. 
Mötet avslutades med en avstämning av Prisdialogens syfte och mål. 
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Synpunkter från mötet 
Finns möjlighet till sopförbränning inom vårt nät?  
Bra koncernbeslut att arbeta med produktionskostnaden i första hand. 
Kraftbristen är ett problem för att utveckla möjlighet för nyetablering av 
industri och därigenom spillvärme från inlandet. 
Viktigt med samarbete mellan leverantör och kund. 
Som fastighetsägare är indikationen väldigt viktig för att göra rätt 
investeringar som fastighetsägare. 
Viktigt att se på fjärrvärmepriset över tid, kraftiga prisrörelser är svåra för 
oss fastighetsägare att hantera. 
Bra arbete kopplat till Prisdialogen med rimlighet, tydlighet och långsiktighet. 
Nöjd med el och fjärrvärmenätets funktion, upplevs driftsäkert. 

Önskemål till nästa möte 
Önskvärt att mötena hålls på olika platser alternativt på Källan i Åmliden. 
Analys och genomgång av pilotprojektet med inne givare kopplat till Smart 
värme.  

Mötet avslutades. 

Skellefteå 2024-06-18 

____________________________      ________________________ 

Vid protokollet   Justerat av 
Carolina Brännström, Skellefteå Kraft   Stefan Ahlenius, Villaägarna Lycksele 




